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P R O T O K Ó Ł  NR XXXVI/12 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 26 września 2012 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Jana Medyńskiego 

 
 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na ustawowy stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1. Ogrodnik Andrzej - Burmistrz Kożuchowa  

2. Żyrolis Adam   - Zastępca Burmistrza Kożuchowa 

3. Piotrowska Jolanta  -  Skarbnik Gminy 

4. Ponikwia Kazimierz  - Sekretarz Gminy  

5. Szczepankiewicz Katarzyna  -  Radca Prawny UM 

6. Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 12.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Medyński witając 

radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad. 

Burmistrz Andrzej Ogrodnik wręczył Pani Romualdzie Karpowicz dyplom uznania Związku 

Kombatantów RP.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał proponowany porządek obrad, 

który przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

4. Bieżąca działalność Ośrodka Pomocy Społecznej oraz organizacji wspierających lub 

zajmujących się działalnością socjalną ukierunkowaną na niesienie pomocy członkom lokalnej 

społeczności. 

5. Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze roku 2012. 

6. Informacja z realizacji inwestycji przyjętych w budżecie Gminy na 2012 rok. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ zmian w statucie Gminy Kożuchów; /numer druku XXXVI/1/12/ 
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b/ nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości; /numer druku XXXVI/2/12/ 

c/ zmian w składzie komisji rady miejskiej; /numer druku XXXVI/3/12/ 

d/ nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości; /numer druku XXXVI/4/12/ 

e/ uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 

dla części terenu wsi Radwanów w gminie Kożuchów; /numer druku XXXVI/5/12/ 

f/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu wsi 

Radwanów w gminie Kożuchów; /numer druku XXXVI/6/12/ 

g/ programu zdrowotnego zapobiegającego zachorowaniom na grypę;  /numer druku 

XXXVI/7/12/  

8. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej nr XXXIV i nr XXXV. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie  

w punkcie 7 lit. „h” porządku obrad punktu: podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Kożuchów na 2012 rok. /numer druku XXXVI/8/12 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie /za – 14/ 

W trakcie głosowania obecnych 14 radnych. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie  

w punkcie 7 lit. „i” porządku obrad punktu: podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy na 

stałe okręgi wyborcze, oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych wybieranych  

w każdym okręgu. /numer druku XXXVI/9/12 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie /za – 14/ 

W trakcie głosowania obecnych 14 radnych. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie  

w punkcie 7 lit. „j” porządku obrad punktu: podjęcie uchwały w sprawie podziału gminy na 

stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych. /numer druku XXXVI/10/12 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie /za – 14/ 

W trakcie głosowania obecnych 14 radnych. 
 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 14/ 

W trakcie głosowania obecnych 14 radnych. 

 

 



3 

 

Do pkt.2. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac Burmistrza 

między sesjami./Sprawozdanie w załączeniu./ 

Borkowski Mirosław – radny, stwierdził, że niepokojące jest to, iż zaplanowana jest wycinka 

około 20 drzew w parku miejskim. Zapytał, czy w ich miejsce posadzone zostaną nowe 

drzewa. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że wycięcie każdego drzewa 

wiąże się z obowiązkiem nasadzenia, w ciągu trzech lat, minimum jednego drzewa.  Zapewnił, 

że wycinane są tylko chore drzewa. Na wycięcie Gmina musi uzyskać stosowne pozwolenia. 

Dodał, że planowane jest przystąpienie do opracowania projektu nowych nasadzeń w parku.  

Jelinek Marcin – radny, zapytał których obiektów dotyczyło spotkanie z Dyrektorem 

Departamentu Społecznego LUW w Gorzowie Wlkp. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, odpowiedział, iż spotkanie dotyczyło budynku 

byłej Szkoły Podstawowej w Broniszowie oraz budynku „Eden” na terenie byłej jednostki 

wojskowej w Kożuchowie. Środki finansowe możliwe są do pozyskania w przypadku kiedy 

nie wykorzysta ich inna gmina. Kolejne spotkanie zaplanowane jest miedzy 12 a 15 

października.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, poinformował, że 

Gmina Kożuchów bierze udział w ćwiczeniach NATO p.n. „Anakonda”, są to pierwsze 

ćwiczenia w których uczestniczy administracja państwowa.  
 

Do pkt.3. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie wniosków  

i interpelacji w formie ustnej lub pisemnej.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, powiedział, że  

w dniu wczorajszym, na posiedzeniu Komisji, poruszony był temat remontów dróg. 

Poinformował, że w dniu dzisiejszym otrzymał dokładną informację  na w/w temat. 

Podziękował, za szybką odpowiedź  
 

Do pkt.4. 

Kalinowska Urszula – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, przedstawiła informację nt. 

bieżącej działalności Ośrodka Pomocy Społecznej. /Informacja w załączeniu./ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czy posiadane środki finansowe 

wystarczą  do końca roku. 
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Kalinowska Urszula – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, zapewniła, że środków na 

zadania zlecone wystarczy, a na zadania własne musi wystarczyć.   

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czy liczba zatrudnionych w OPS 

opiekunek jest wystarczająca.  

Kalinowska Urszula – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, zapewniła, że jest to liczba 

wystarczająca. Dodała, że podopieczni oczekują, że opieka będzie świadczona w szerszym 

zakresie.  

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, zapytał, jaka 

kwota zaplanowana jest na dziecko, które przebywa w rodzinie zastępczej. 

Kalinowska Urszula – Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej, poinformowała, że OPS  

w Kożuchowie nie prowadzi rodzin zastępczych ponieważ jest to zadanie PCPR, ale jest to 

kwota ok. 700 zł. 
 

Do pkt.5. 

Piotrowska Jolanta - Skarbnik Gminy przedstawiła informację z wykonania budżetu Gminy 

za I półrocze roku 2012. /Informacja w załączeniu./ 
 

Do pkt.6. 

Bowtrukiewicz Waleria – Naczelnik Wydziału TI przedstawiła informację z realizacji 

inwestycji przyjętych w budżecie Gminy na 2012 rok. /Informacja w załączeniu./ 
 

Do pkt.7.lit.a. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian  

w statucie Gminy Kożuchów. /numer druku XXXVI/1/12/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmian w statucie Gminy Kożuchów. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.7.lit.b. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie  

nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości. /numer druku XXXVI/2/12/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości. 
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Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.7.lit.c. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

zmian w składzie komisji rady miejskiej. /numer druku XXXVI/3/12/ 

Dusza Zbigniew – radny, zgłosił swój akces do pracy w Komisji Rewizyjnej.  

Kandydatura został przyjęta jednogłośnie.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, podziękował, członkom Komisji 

Rewizyjnej za współpracę. Odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w składzie komisji rady 

miejskiej. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.7.lit.d. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie  

nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości. /numer druku XXXVI/4/12/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. / za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 1/ 
 

Do pkt.7.lit.e. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie  

uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego dla 

części terenu wsi Radwanów w gminie Kożuchów. /numer druku XXXVI/5/12/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego dla części terenu wsi Radwanów w gminie Kożuchów.  

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
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Do pkt.7.lit.f. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie  

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu wsi 

Radwanów w gminie Kożuchów. /numer druku XXXVI/6/12/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części terenu 

wsi Radwanów w gminie Kożuchów. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. / za – 14, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 1/ 
 

Do pkt.7.lit.g. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie  

programu zdrowotnego zapobiegającego zachorowaniom na grypę. /numer druku 

XXXVI/7/12/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie programu zdrowotnego zapobiegającego zachorowaniom na grypę. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.7.lit.h. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2012 rok. /numer druku XXXVI/8/12/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2012 rok. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów. / za – 13, przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 2/ 
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Do pkt.7.lit.i. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie podziału 

gminy na stałe okręgi wyborcze, oraz ustalenia ich granic, numerów i liczby radnych 

wybieranych w każdym okręgu. /numer druku XXXVI/9/12/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie podziału gminy na stałe okręgi wyborcze, oraz ustalenia ich granic, numerów  

i liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.7.lit.j. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie podziału 

gminy na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych 

komisji wyborczych. /numer druku XXXVI/10/12/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych RM. 

/Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie podziału gminy na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz 

siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.8. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr XXXIV został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr XXXV został przyjęty jednogłośnie. /za – 15/ 
 

Do pkt.9. 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu, zapytał, czy dopełnione 

zostały wszystkie formalności związane z przekazaniem budynku szkoły w Stypułowie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że prace związane  

z przekazaniem obiektu są w toku. Dodał, że w chwili obecnej szkoła funkcjonuje.  

Jelinek Marcin – radny, poinformował, że na zebraniu wiejskim w Książu Śląskim zgłoszono 

kilka uwag w stosunku do P.U.K. Uskom, t.j.  

- brak odpowiedzi na pismo Pani K. Jastrzębskiej,  

- konieczność wnoszenia opłaty za gotowość dostarczania wody mimo, iż czasami tej wody nie 

ma z uwagi na brak prądu. Dodał, że hydrofornia nie dysponuje agregatem prądotwórczym, 
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- sprawa dotycząca klucza do zaworu głównego. 

Nadmienił, iż pytania planował skierować do Prezesa P.U.K. Uskom, ale nie jest obecny na 

sesji.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przyznał rację radnemu M. Jelinkowi, dodał, że 

niestety żadna stacja uzdatniania wody w Gminie nie posiada agregatu prądotwórczego. 

Podwyżka cen wody ma również na celu sukcesywne zakupywanie agregatów. Uzupełnił, że 

przerwy w dostawie prądu to przyczyna niezależna od dostawcy wody. Dodał, że okresy w 

których brak jest wody w Książu Śląskim nie są długie. Przyznał, że mieszkańcy zgłaszali ten 

problem. Z ustaleń z energetyką wynika, iż na tym terenie jest bardzo słaba linia i przy zbyt 

dużej ilości odbiorców może nastąpić przerwa w dostawie prądu. Cała linia musi być 

przebudowana. Zasugerował, złożenie wniosku do energetyki o wymianę punktów 

strategicznych, co pozwoli na rozwiązanie problemu. 

Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy będzie ogłoszony drugi przetarg na sprzedaż świetlicy  

w Studzieńcu.  

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapewnił, że wszystkie sprawy zgłaszane 

na zebraniu wiejskim zostaną poruszone w rozmowie z Prezesem P.U.K. Uskom. Powiedział, 

że kolejny przetarg na sprzedaż obiektu zostanie ogłoszony.  

Jelinek Marcin – radny, zapytał,  Radcy Prawnego: jaki jest dalszy los zaproponowanego 

projektu uchwały dotyczącego sprzedaży majątku Gminy na terenie Książa Śląskiego w celu 

zapewnienia wkładu własnego do projektu. Dodał, że z opinii Radcy wynikało, iż projekt nie 

spełniał wymogów prawnych. Zapytał, czy ma tą sprawę rozwiązać w inny sposób, czy jako 

radny ma prawo, mimo negatywnej opinii, poddać projekt pod obrady. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poprosił o przybliżenie wniosku. 

Jelinek Marcin – radny, wyjaśnił, że złożył projekt uchwały, który został przesłany do 

Burmistrza Kożuchowa w celu wyrażenia opinii. Projekt dotyczył wyrażenia przez 

mieszkańców zgody na sprzedaż świetlicy wiejskiej w Książu Śląskim. Środki przeznaczone 

byłyby na wkład własny do projektu w ramach którego wbudowana zostałaby nowa świetlica. 

Dodał, że sprawa miała być  rozwiązana w formie uchwały, aby decyzja miała moc wiążącą, 

ponieważ mieszkańcy nie przystaną na ustne zapewnienie Burmistrza Kożuchowa. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że gospodarowanie mieniem Gminy, 

jest wyłączną kompetencją organu wykonawczego. Ustawa nie daje takich kompetencji 

mieszkańcom. Dodał, że uzgodnienia mogą być zapisane. Stwierdził, że nic nie stoi na 

przeszkodzie, aby sprzedaż mienia częściowo była wkładem własnym do budowy lub 

zamiany. 
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Jelinek Marcin – radny, poprosił o zaproponowanie rozwiązania. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że Gmina na wkład własny 

przeznacza środki z dochodów własnych, a sprzedaż mienia jest dochodem własnym. Nie ma 

potrzeby wskazywać konkretnego źródła dochodu w przypadku realizowania danego zadania. 

Zapewnił, że jeżeli w dalszym ciągu będą realizowane programy, w ramach których będzie 

można wykonywać zadania, to będą one realizowane sukcesywnie miejscowość po 

miejscowości. Przypomniał, że Książ Śląski był pierwszy w kolejce, ale przez przyłącze 

gazowe projekt został odrzucony. Następne projekty czekały w kolejce. W chwili obecnej 

wszystko jest przygotowane, ale należy zastanowić się w którym miejscu ma nastąpić 

realizacja. Zauważył, że jest inicjatywa oddolna, aby świetlica umiejscowiona była w innym 

miejscu. Z punktu widzenia funkcjonalności może to być zasadne. Ostateczna decyzja nie 

została jeszcze podjęta.   

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że nie jest to odpowiedź na zadane pytanie. Zapytał, ile 

podobnych propozycji wpłynęło do Burmistrza.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że podobna propozycja dotyczy 

miejscowości Studzieniec. Obiekt nie został jeszcze sprzedany. Zaproponował, mieszkańcom, 

aby zadecydowali który obiekt chcą przeznaczyć na świetlicę wiejską. Mieszkańcy 

zadecydowali, że sprzedana zostanie sala wiejska, ale nie zadecydowano, że środki uzyskane 

ze sprzedaży przeznaczone zostaną na remont budynku po szkole podstawowej. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, stwierdził, że 

należy zakupić agregat prądotwórczy. Zasugerował, aby przetarg na porządkowanie cmentarza 

wojennego organizowany był wcześniej. Prace powinny obejmować również odśnieżenie 

głównej alei a także konserwację pomników. Można również dodatkowo wystąpić  

o jednorazową dotację na naprawę pomników. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że w przyszłym roku zawarta zostanie 

umowa całoroczna obejmująca cały zakres prac. 

Niezgodzki Jacek – Przewodniczący Komisji Wsi i Rolnictwa Rady Miejskiej, przypomniał, 

że w ubiegłorocznym funduszu sołeckim miejscowości Radwanów i Broniszów zaplanowały 

zakup umundurowania. Strażacy z Ochotniczej Straży Pożarnej wystąpili z wnioskiem do 

Państwowej Straży Pożarnej w Zielonej Górze  i otrzymali  9 000 zł. dofinansowania do 

zakupu mundurów. Okazało się że nie będzie można zrealizować zakupu ponieważ zostały 

wstrzymane środki na straż pożarną. Dodał, że koszt Gminy wyniósłby około 5000 zł. Poprosił 

o zakup umundurowania.  
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Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że wnioski  o dofinansowanie dla 

Ochotniczych Straży Pożarnych akceptuje Burmistrz, a zatwierdza Prezes Miejsko – Gminny 

Związku Ochotniczych Straży Pożarnych. Wnioski zostały złożone. Środki, o które 

wnioskowała Ochotnicza Straż Pożarna w Broniszowie, stanowią 50%  kwoty otrzymanej. 

Odbyło się spotkanie ze Skarbnikiem Gminy, a także z Naczelnikiem Wydziału SO na którym 

szczegółowo omówiono każdy zapis. Poinformował, że do chwili obecnej z powodu braku 

środków, nie został wypłacony ekwiwalent za akcje ratowniczo – gaśnicze od miesiąca 

kwietnia. Zapytał, czy Gmina ma wydać kolejne środki na zakup mundurów skoro nie ma 

środków na wypłatę ekwiwalentu. Stwierdził, że gdyby poziom realizacji dochodów własnych 

był zadowalający to nie byłoby problemu. Dodał, że do końca roku na funkcjonowanie OSP 

zostało ok. 15 000 zł., dlatego poinformował Prezesów OSP, że z uwagi na trudną sytuację 

finansową Gminy nie jest  w stanie zrealizować zleceń.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, wniósł sprostowanie do informacji udzielonej na 

sesji w dniu 14 września br. dotyczącej przekazywania do załatwienia przez Wydziały UM  

i jednostki podległe spraw interpelacji i wniosków. Powiedział, że na nagraniu z sesji padło 

stwierdzenie, iż podpisał skierowanie wniosku do realizacji przez Dyrektora Publicznego 

Przedszkola nr 3 co jest informacją prawdziwą. Stwierdził, że Państwo radni otrzymali błędną 

informację ponieważ pismo zostało podpisane nie dlatego, że nie uczestniczy w sesji,  

a w związku z tym nie miał wiedzy na temat ustaleń, tylko dlatego, że dekretacji dokonuje 

Burmistrz Kożuchowa. Faktem jest, że do miesięcy wiosennych br. dekretacji dokonywał 

Sekretarz Gminy. Stwierdził, że publicznie prosi o przyjęcie sprostowania ponieważ Zastępca 

Burmistrza był w tej sprawie u niego. Sprawa została wyjaśniona, ale skoro słowa te padły 

publicznie, to również publicznie chciał je sprostować. Poinformował, że stosowny wniosek 

złoży w biurze Rady Miejskiej.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapewnił, że sprostowanie zostało przyjęte.  

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, stwierdziła, że na sali 

przybyło zieleni w postaci pięknej palmy z czego bardzo się cieszy. Poprosiła o posadzenie 

rododendrona z sali radnych na klomb w parku.  

Ponikwia Kazimierz – Sekretarz Gminy, poinformował, że palma jest prezentem od 

mieszkanki Kożuchowa.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poprosił, aby z konkretnymi problemami 

zgłaszać się do Naczelników Wydziałów lub pracowników, wówczas sprawy mogą być 

szybciej załatwiane. Poinformował, że kosztorys na uporządkowanie ulicy Zacisze opiewa na 

kwotę 17 000 zł.  
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Zakrzewski Bronisław – radny, zaprosił wszystkich na zawody lekkoatletyczne szkól Gminy 

Kożuchów.  
 

Do pkt.10. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. 

 

Sesję zakończono o godzinie 14.30 

 

Protokołowała                                  Przewodniczący  Rady Miejskiej 

  

 Kinga Kukuć                                       Jan Medyński 

 

 

 


